

09.12.2016 *Hotmail 017/2016*

Extended Warranty Terms for SpO₂ Ear Sensors

Dear valued Customer and Partner,

High-quality medical products are considered top priority for EnviteC as a manufacturer. We build on quality for more than 20 years and thus trust in:

- ✓ Certified compliance based on currently valid standards and guidelines
- ✓ High-quality medical grade components
- ✓ High manufacturing standards with advanced production methods and processes
- ✓ Continuous quality control during the complete purchase, manufacturing and sales process

The result is a broad portfolio of high-quality products for which EnviteC accepts responsibility and assumes user- as well as application-related warranty. Thanks to our continuously strong commitment to quality we are able to extend the warranty terms for our **SpO₂ Ear Sensors** from 9 months to **15 months**, effective from **1st January 2017**.

For further questions please contact your customer support:

Envitec.sales@honeywell.com

Phone: +49 (0) 3841 / 360-200

We look forward to assisting you either on the phone or in a personal talk.

Best regards;

Marcus Pothen
Product Manager
EnviteC-Wismar GmbH

...

1 / 2

Erweiterte Gewährleistungsbestimmungen für SpO₂-Ohrsensoren

Sehr geehrte Geschäftspartner,

für Envitec als Hersteller und Lieferant haben qualitativ hochwertige Medizinprodukte höchste Priorität. Seit mehr als 20 Jahren setzen wir auf Qualität und damit auf:

- ✓ Zertifizierte Konformität auf Grundlage derzeit gültiger Normen
- ✓ Hochwertige medizinische Materialien
- ✓ Hohe Fertigungsstandards mit zukunftsweisenden Produktionsmethoden und -verfahren
- ✓ Kontinuierliche Qualitätskontrolle über den gesamten Einkaufs-, Produktions- und Vertriebsprozess.

Das Ergebnis sind hochwertige Produkte, für die Envitec Verantwortung und nutzer- bzw. anwendungsbezogene Gewährleistungen übernimmt. Dank des konsequent gelebten Qualitätsgedankens können wir die Gewährleistungsbestimmungen für unsere **SpO₂-Ohrsensoren** ab dem **01.01.2017** von 9 auf **15 Monate** erweitern.

Für weitere Fragen kontaktieren Sie bitte Ihren Kundenberater:

Envitec.sales@honeywell.com

Telefon: +49 (0) 3841 / 360-200

Wir freuen uns darauf, Sie telefonisch oder in einem persönlichen Gespräch beraten zu dürfen.

Mit freundlichen Grüßen

Marcus Pothen
Product Manager
Envitec-Wismar GmbH